
Finansudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. september 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål C
Vil ministeren give en status for inddrivelsen af restancer efter EFI er sat ud af
drift? Herunder ønskes svar på, hvornår eller om EFI vil blive taget i brug
igen, hvad planen er for inddrivelse og vedligeholdelse af krav mens EFI er
ude af drift, samt hvordan dette vil blive håndteret administrativt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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